



Forrest Claypool
Chief Executive Officer

42 West Madison, 3rd Floor • Chicago, Illinois 60602

October 11, 2016

Parents and Guardians
John Charles Haines Elementary School
247 W 23rd Place, Chicago, Illinois 60616

Dear Parent or Guardian,

CPS strives to provide families and educators with a comprehensive look at the quality of their schools. We accomplish this through the School Quality Rating Policy (SQRP), which is the tool CPS uses to evaluate school performance.

SQRP uses a number of factors to measure school success, including student attendance, academic growth, and school culture, and provides us with valuable information as we work to help schools thrive. From those with higher ratings, we learn what practices are succeeding in the classroom, while for schools that are struggling, we create targeted supports that will meet their individual needs.

Today, we are pleased to announce the release of SQRP ratings for the 2016-2017 school year. Your child’s school is now rated **Level 1+** based on performance during the 2015-2016 school year. As a result of this rating and other criteria established in the SQRP, your child’s school is in **Good Standing** status for School Year 2016-2017.

To view the rating of your child’s school and others, please visit <http://www.cps.edu/schooldata>. More information on the CPS SQRP can be found at cps.edu/sqrp.

SQRP is a comprehensive, equitable model that has helped us move closer to our goal of providing a quality education for every child in every neighborhood of Chicago. If you have any questions about your school’s rating, I encourage you to contact your principal.
Sincerely,

Forrest Claypool
Chief Executive Officer

Overall Score		Minimum Attainment Percentile	School Quality Rating	Accountability Status
4.0 or more	OR	90th	Level 1+	Good Standing
Between 3.5 and 3.9		70th	Level 1	Good Standing
Between 3.0 and 3.4		50th	Level 2+	Good Standing
Between 2.0 and 2.9		40th	Level 2	Provisional Support
Less than 2.0		--	Level 3	Intensive Support



42 West Madison, 3rd Floor • Chicago, Illinois 60602

芝加哥教育署努力為家庭和教育者提供一個全面了解他們學校的質量，我們通過學校質量評級政策（SQRP）完成這一任務，SQRP是芝加哥教育署用於評估學校表現的工具。

SQRP使用許多因素來量度學校的成功，包括學生出席率，學業成長和學校文化，並為我們提供寶貴的信息，我們努力幫助學校茁壯成長，從那些具有更高評分的學校，我們了解什麼實踐是在教室裡取得成功，對於正在奮鬥的學校，我們有針對性的支持，以滿足個別學校的需求。

今天，我們很高興地宣布，2016-2017學年發布SQRP評級，您孩子的學校現在根據於2015-2016學年的成績評級為一+水平。根據此評級和SQRP中確定的其他標準，您孩子的學校在2016-2017學年是處於良好狀態。

要查看您孩子的學校和其他學校的評級，請到網站 <http://www.cps.edu/schooldata>，有關芝加哥教育署 SQRP的更多信息，請到 cps.edu/sqrp 網頁。

SQRP是一個全面，公平的模式，幫助我們更接近我們的目標，為芝加哥每個社區的每個孩子提供優質的教育，如果您對學校的評分有任何疑問，我建議您與校長聯繫。

此致，

Forrest Claypool
芝加哥教育署署長

全面得分		不少於達到成績的百分率	學校質量評級	問責狀況
4.0 或以上	或	90	Level 1+	良好
3.5 - 3.9		70	Level 1	良好
3.0 - 3.4		50	Level 2+	良好
2.0 - 2.99		40	Level 2	暫時的支持
低於 2.0		--	Level 3	深入的支持